
 

 

Generalforsamling GF Poppelgården     
   
 
        
        
      Holbæk d. 24. november 2016 
Dagsorden (red.):        

1. Valg af dirigent 

2. Formandens beretning v. Peter 

3. Fremlæggelse af det af bestyrelsen underskrevne regnskab til 

godkendelse v. Arne. Se bilag. 

4. Fremlæggelse og godkendelse af budget for det kommende regnskabsår 

v. Arne. Se bilag. 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 

 På valg er: Arne og Torben. Begge modtager genvalg. 

    6. Valg af suppleanter. 

        På valg er: Tinne. Modtager genvalg. 

 Plus en ny suppleant – Hvem har lyst? 

    7. Valg af bilagskontrollanter. 

        På valg er Boye og Hüsnü. Begge modtager genvalg. 

    8. Haveudvalget ønsker endnu et medlem. Hvem har lyst? 

    9. Sommerfest i 2017, hvem sørger for den? 

  10. Indkomne forslag: 

      - Belysning ved indkørsel til Poppelgården. Se bilag. 

      - Bestyrelsen foreslår, at der indføres gebyr for attestation i forbindelse 

        med salg af ejendom. 

11. Evt. 

 

 

Referat: 

Ad. 1 Mads (nr. 28) blev valgt 

Ad. 2 Se bilag. 

Samt en reminder om, at der er julehygge i cirklen d. 26. november kl. 15.00 

Ad. 3 Godkendt 

Ad. 4 Godkendt 

Ad. 5 Arne – genvalgt 

 Torben – genvalgt 

Ad. 6 Tinne – genvalgt 

 Mads (nr. 28) valgt 

Ad. 7 Boye – genvalgt 

 Hüsnü – genvalgt 



Ad. 8 Britta (nr. 25) er nu med i haveudvalget. 

Næste havedag er d. 6. maj 2017. 

Ad. 9 Tinne planlægger sommerfest. 

Sommerfesten afholdes d. 19. august 2017 

Ad. 10 

- 1. Bestyrelsen undersøger muligheden for bedre belysning v. indkørslen til 

Poppelgården. 

Forslaget er vedtaget. 

- 2. Gebyr for attestation i forbindelse med salg af ejendom. 

Forslaget er vedtaget. 

Ad. 11. 

- John beder om hjælp til at sætte lysene på juletræet i cirklen. Bo (nr. 13) 

hjælper. 

- Rabatterne overfor institutionen ind mod Poppelgården, bliver jævnligt 

benyttet til parkering af institutionens brugere. Der er sat skilt op ved 

indkørslen til Markskellet, men det har ingen effekt. Man må ikke selv sætte 

skilte op, men der kan ansøges om det. 

Bernts Have kan også ansætte et privat parkeringsfirma, men vi er interesseret 

i, at rabatterne IKKE benyttes til parkering. 

 

 

 

Mvh. Bestyrelsen GF Poppelgården 


